
Kaj pričakujemo od 9. kongresa ZKS

Velika pričakovanja
Sredi aprila bo v Ljubljani deveti kon-

gres Zveze komunistov Slovenije, na kate-
rem bodo delegati slovenskih komurristov
ocenili delo med osmim in devetim kongre-
som, sprejeli pa bodo tudi usmeritve za delo
do desetega kongresa.

Na kongresu bo sodelovalo tudi trideset
delegatov šišenskih komunistov. Nekatere
izmed njih smo povprašali, kako potekajo
priprave na kongres oziroma katere naj-
pomembnejše opredelitve naj bi kongres
sprejel. Povedali so:

ZDENKA ŠPEGU, saldakontist v VVO
Rezke Dragarjeve: »Pri občinskem komiteju
ZKS Ljubljana-Šiška je bila ustanovljena
posebna delc<vna skupina s področja otroš-
kega varstva, v kateni sta poleg delegatk /a
kongres, še predstavroik sindikata dn prcd-
stavnik občinske skupnosti za otroško var-
stvo. Na posebnem aiktivu sekrelariatov os-
novnih organizacij ZK s področja otroške-
ga varštva smo razjpravljali o problemaliki
v otroškem varstvu, še posebej glede na
predvideno združitev vzgojnovarstveniih or-
ganizadj, še posebej pa smo spregcworili o
nekaterih najbolj pcrečih vprašanjih kot
financiranju, ekonomski ceni varstva, kad-
rovanju... Sklppe s tega sestanka bomo
posredovali tudi na kongresu.«

MARTINA MEGLIČ-BRIULI, evidentičar-
ka v TekstHu — Tkalnici Vižmarje: »Menim
da bo moral kongres odgovoriti predvsem o

nekaterih pereoih gospodarskih vprašanjih,
ki se vse foolj zaostnijejo. Poseben poudairek
bo treba dati ekonomskiim odnosom s tujino,
kjer prihaja do veliikdh težav zaradd nezadost-
ne in po strukturi materiala neustrezne o-
skrbe s suravinami ta reprodukcijskimi ma-
teriali. V naši organiizaoiji ne moremo do-
bici zadostnih količin naravnih martenialov,
zato tudi težko prodajamo na tujdh trgih.
Poseben problem predstavljajo zahteve za
deviznimd plačili za domače blago. Menirn,
da bomo moraili na kangresu spregovoriti tu-
di o problemiih pni dohodkavnem povezo-
vanju.«

LUČKA KORENCAN, vodja modne delav-
nice v tovarni pletenin Rašica: »Pri nas ima-
•mo štiri osnovne organizacije zveze komunii-
stav in na sestankih vseh štirih smo raz-
pravljali o osnutku resolucije, ki naj bi jo
»prejel kongres. Razprave na kongresu bodo
morale biti usmerjene ipredvsem v stabild-

zacijo našega gospodarstva. Vse prevečkrat
se dogaja, da nekaj naredimo mimo vseh
ekonomskih zakonitosti. Združeno deto bo
vendarle moralo dobiti večjo veljavo, ukrepi
ekoncaTLske ipolitike bodo morali biti bolj
dolgoročni, vse preveč pa je tudi adminii-
stratirvinih iposegav v gospodarsko žhijenje.
Vsekakor bi motrali imeti pri sprejemanju
odločitev več besede delavca, samouiprav-
ljavci, ki tudi najbolj občutijo posledice
&prejetih ukrepov. Pray tako bomo morali
na kongresu spregovorili tudi o uveljavlja-
nju političnega sistema socialističnega sa-
moupravljanja.«

STANTOJE MATOVIC, prometni kontro-
lor v Integralu — Mestni potniški promet:
»Priprave na kongres potekajo po dogovor-
jenem programu. Menim, da bomo mora'!i na
kongresu kritično spregovoriti o oceni dda
med osmhji in devetim kongresom in anali-
zirati -slabosti, ki so se pojavile. Še večjo po-
zonnost pa bomo morali posvetiti trenutni
gospodarski sltuaciji v Jugoslaviji in Slove-
niji in sprcjeti sklepe, na osnovi katerih bo-
mo potem še naprej uresničevali politiko
gospodarske stabilizacije.«
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